
           Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  mandag d. 31/3–2025, kl. 19.00.               
Mødeleder:   Rita 

Referat: Anne                                                                  Afbud: Bjørn, Arash, Sine 

 

Pkt. 96: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2. Skolebestyrelsesformanden 

3.Andre: 

 

Ad.96 

1) 

Økonomi: Skolechefen og 

økonomidirektøren har nu besluttet, 

at vi må overføre vores overskud 

denne gang. Men så er det også slut, 

siger de. Næste år – januar 2026 – 

tager de pengene, hvis vi har 

overskud mere end 5 %. 

 

2)  

5. maj skal skoleleder og 

bestyrelsesformand til dialogmøde. 

Måske kommer der noget som vi 

skal tage med fra bestyrelsen. 

 

3)  

Intet 

 

 Pkt. 97: Årsberetningen fra skolebestyrelsen. 

 

Er den færdig? 

 

Hvordan skal den helt konkret ud på Aula og facebook? 

 

Ad. 97 

 

AH (sekretæren) lægger den på Aula 

hjemmesiden. 

AH skriver på facebook at den findes 

på skolens hjemmeside. 

 

Pkt. 98: Skolebestyrelsesmøder fremover 

 

Drøftelse: 

Beslutning: 

 

Ad. 98 

Beslutning: 

6 møder fastlægges fra årets start. 

På rullende dage. 

Der lægges onlinemøde ind, hvis der 

kommer ting som er presserende. 

Når man modtager dagsorden, kan 

man skriv tilbage, hvis man ønsker et 

punkt på. 

 

Vi springer over mødet d. 30. april. 

Næste møde er 15. maj 

 

Næste møde sættes på som fast punkt 

på dagsorden. 

 



           Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 99: Skolens udviklingssamtale med Skoleafdelingen  

Formelle krav til skoleudviklingssamtaler jf. folkeskolelovens § 40 a 

• Kommunalbestyrelsen skal afholde en årlig 
skoleudviklingssamtale med skolens leder. 

• Skolelederen har initiativret til at beskrive de udviklings- og 
indsatsområder, samtalen skal fokusere på. 

• Kommunalbestyrelsen supplerer med samtaleemner med 
afsæt i den strategiske ramme for skolevæsenet.  

• Resultaterne fra de obligatoriske test i læsning og matematik 
og anden relevant viden inddrages i skoleudviklingssamtalen.  

• Samtalen skal følge op på tidligere skoleudviklingssamtaler.  

• Samtalen skal berøre status på en eventuel handlingsplan.  

• Skolen skal give en beskrivelse af resultaterne af 
skoleudviklingssamtalen, hvilket offentliggøres i et notat på 
skolens hjemmeside. 

 

Fra 1. august 2025 får skolebestyrelsen ret til at deltage i 
skoleudviklingssamtalen 

Oplæg v. AH om dette års skoleudviklingssamtale 

Ad.99 

 

AH gennemgik dette års 

udviklingssamtale. 

 

Der lægges et sammenkog på skolens 

hjemmeside 

Pkt. 100: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere møde. 

 

Ad.100 

Skal vi inviterer elevrådet til næste 

møde:  

Ja - de inviteres til d. 15. maj. Vi vil 

gerne hører om: Hvad er et godt 

frikvarter? Hvordan fungere den nye 

legeplads?  

Næste møde d. 15/5-2025 kl. 19.00 


